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21. un 22. septembrī, “Fortius” sporta laukumā, Olimpiskās 

dienas ietvaros, pirmo reizi notika Ķekavas novada skolu 

kauss “Piedzīvojumu skrējienā” 5.-12. klašu grupām. Sa-

censībās piedalījās 40 klases no Ķekavas  skolām. Klasēm 

bija jāveic trase, kurā bija izvietoti vairāki  šķēršļi – kontei-

ners ar sienu, riepas, virves un citi šķēršļi. 

 

5. klase - 4 vieta 

6. klase - 1. vieta 

7. klase -5. vieta 

8. klase -6. vieta  

9. klase -5.-vieta. 
Paldies sporta skolotājām 

Dacei Cīrulei un Gitai Orstei 

Olimpiskā diena 2017 

6. 10. Ķekavas Novada Skolotāju dienas pasākums; 

10. 10. Izrāde “Labie bērni” - 7., 8., un 9. klase; 

12. 10. Mūzikas lektorijs “Skaistākais no simta” Kongresu namā,  

               Pamatskolas jaunpienācēju Fukšu balle - rīko 6-tie; 

19. 10. Skolas fotografēšanās,  

               1. klases Ābolu balle,  

               7. un 8. klases  Fukšu balle; 

23-27.10.Skolēnu rudens brīvlaiks; 

30. 10. Vecāku vakars; 

31. 10.  Mūzikas lektorijs  

               “Princese un pazudušais pērtiķis” Kongresu namā. 

Ziņu Blusa 
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Sveicam jaunajā 2017./2018. mācību gadā! 

Tumsas sa-

gaidīšana 

pie Lielās 

mammas - 

rīko 7.klase 

6., 7. , 8. 

un 9.lpp. 

Mūsu skolas septembris 

Dzejas dienas Veidenbau-

ma zīmē 2.un 3. lpp. 

Skolas rudens 

ekskursija uz 

Laumu dabas 

parku 4. lpp. 

Zinību 

diena, 

adaptā-

cijas ne-

dēļa  

1. un 3. 

lpp. 

7. un 8. 

klases 

kopīga 

sēņošana 

5. lpp. 

Ekspozīcijas 

par purvu 

apmeklējums 

novadpētnie-

cības muzejā 

4. lpp. 

Skolotāju 

diena 2017 

10., 11. un 12. 

lpp. 

Šogad skolas 

gaitas uzsāk 

24 pirmklas-

nieki, bet 11 

devītklasnie-

ki šogad 

centīsies pa-

beigt 9. klasi. 

Sveicam arī  

jauno angļu 

val. skolotāju 

Daci  un 

jauno viz. 

mākslas sko-

lotāju Ilonu! 

1. klases 

labie dar-

bi 13. lpp. 

Olimpiskā diena 

14. lpp. 



Dzejas dienas 2017 

Man vislabāk patika, kā norunāja Marta un Katrīna. Viņas runāja 

visinteresantāk un ar vislielāko izteiksmi. Man bija grūti izvēlēties 

sev dzejoli, jo mājās ir tikai pāris dzejas grāmatas. Taču tās lielāko-

ties ir maziem bērniem. Tādēļ es gāju uz bibliotēku, kur atradu 

dažus dzejoļu krājumus. Es esmu ļoti apmierināta ar sava dzejoļa 

izvēli, jo man pašai tas liekas interesants un arī pietiekami garš. Es 

ceru, ka ir gaidāmas vēl labākas Dzejas dienas! Agnese 6. kl. 

Jāsaka godīgi, ka man nekad nav paticis runāt cilvēku priekšā. 

Vienmēr man ir bijušas lielas bailes un nedrošība. Taču es zinu, ka 

tas ir jāpārvar, jo dzīvē bez tā grūti iztikt. Man ļoti patika, kā šogad 

Marta Grīnvalde norunāja savu dzejoli. Viņa bija ļoti droša un iz-

teiksmīga, kā arī Katrīna Millere labi ru-

nāja un, protams, Agnese Bērziņa. Alise 

6. kl. 

Kad man bija jārunā, es izgāju visu priekšā, mierīgi izelpoju un 

runāju. Dzejolis bija mani aizrāvis, pat nedomāju par vārdiem, 

bērniem, kuri mani klausījās, tikai par šo dzeju. Pat runājot es 

iedomājos visu, par ko bija runāts dzejolī, katrs vārds iešāvās 

galvā un uzreiz atrada savu vietu. Kad norunāju, kā akmens no 

pleciem nogāzās un jutos satriecoši gan par sevi un dzejoli, kurš 

bija pārnācis man pāri kā liels vilnis. Man ļoti patīk Dzejas die-

nas, jo ir iespēja parādīt sevi dzejā un pat satikt mīļotos dzejnie-

kus! Esmu ļoti lepna par mūsu skolas Dzejas dienām! Katrīna 6. 

kl. 

 Mūsu skola arī svin Dzejas dienas. Šogad - par godu E. Veiden-

baumam. Katru gadu skolā katra klase mācās dzejoļus un runā 

visas skolas priekšā. Man patīk gan dzeju klausīties, gan mācī-

ties. Tāpēc tas bija ļoti interesants un aizrau-

jošs pasākums. Kārlis T. 6. kl. 

Mans dzejolis bija diezgan īss, tāpēc es biju pārsteigts, kad dzirdēju, 

kā citi bija iemācījušies savus garos dzejoļus un tos norunāja ļoti iz-

teiksmīgi. Man nepatika tas, ka citi sarunāja, par ko balsot, nevis no-

balsoja par labāko. Markuss 6. kl. 

Man ļoti patika gan klausīties citu skolēnu dzejoļus, gan runāt manu. 

Diemžēl no katras klases drīkstēja balsot tikai par vienu, tāpēc bija 

grūti izlemt - par kuru. Es savu dzejoli norunāju bez kļūdām un noru-

nāju tieši tik labi, cik varēju, bet, manuprāt, nākamgad, ja mājās vairāk 

pamācīšos, varēšu vēl izteiksmīgāk. Šīs dzejas dienas man bija ļoti īpa-

šas, un visi dzejoļi šķita ļoti interesanti. Es esmu priecīga, ka mēs skolā 

svinam šos svētkus, jo varu patrenēties publikas priekšā uzstāties un 

izbaudīt jaukās Dzejas dienas. Marta 6. kl. 

 

1. klases labie darbi 
Eduards H. Palīdzēja iznest 

atkritumus.  

Ralfs devās pastaigā ar suni. 

Raina palīdzēja sakārtot lie-

lo drēbju skapi. 

Ričards K. palīdzēja vākt 

kartupeļus.  

Anna palīdzēja māsīcai pār-

celties uz jaunu dzīves vie-

tu. 

Roberts palīdzēja sienāzim 

ar salauztu kāju.  

Ernests kārtoja māju. 

Pauls tīrīja mašīnas salonu 

un paklājus.  

Luīze kārtoja mantas. 

Eduards K. mazgāja traukus.  

Elizabete pagatavoja vakari-

ņas. 

Ričards Ķ. uzvārīja mammai 

kafiju un ienesa mājās iepir-

kumu maisiņus. 

Alans izveda suni pastaigā. 

Gundega uznesa kartupeļus 

no pagraba un strādāja sil-

tumnīcā. 

Edgars sakārtoja savas 

mantas. 

Zane uzzīmēja apsveikumu 

mammai dzimšanas dienā. 

Lote gludināja drēbes, sa-

klāja gultu un pabaroja kaķi. 

Maija izcepa visiem lielās 

pankūkas. 

Adrians sakārtoja savas drē-

bes, nesa iepirkumu maisus. 

Emīls pieskatīja mazo māsi-

ņu. 

 Rūdolfs vāca kartupeļus. 

Darot kopā, var izdarīt 

vairāk labu darbu! 

Labdarības organizācija Palīdzēsim.lv jau devīto gadu orga-

nizē akciju “Labo darbu nedēļa”, kad pastiprināta uzmanība 

tiek pievērsta palīdzībai, kuras sniegšanai nav nepieciešams 

finansiālais ieguldījums.  

Ar “Labo darbu nedēļu” vēlamies mudināt ikvienu labiem 

darbiem, parādīt, cik viegla, patīkama un aizraujoša var būt 

palīdzības sniegšana un cik tā ir nozīmīga.  

Tāpēc arī mēs, 1.klase, nedēļas nogalē centāmies izdarīt vis-

maz vienu labu darbu – šoreiz gan savas ģimenes locekļu 

labā. Sk. Sandra 



Skolotāju diena 2017 - absolventu telegrammas 

 

Ticiet, kad Ziedonis saka, ka tādas lielas laimes nemaz nav. Satveriet visas tās mazās, tos 

ikdienības priekus! Tos bērnu dzirkstošos smieklus, to degsmi acīs skriet, būt un darīt. Ie-

lieciet kabatā un nēsājiet to līdzi it visur! Un varbūt tomēr kādu laimi var nosaukt par 

gandrīz lielu – skatīt un just pasauli kā bērnam. Būt līdzās. Būt skolotājam. Agate Grebže 

Apmeklējot skolas pasākumu nu jau kā absolventiem, mūs pārņem gaiša sajūta, tāpēc 

vienmēr gribam šeit atgriezties. Mēs, protams, esam saņēmuši kādu brāzienu no skolotā-

jiem, bet, atskatoties uz skolas laiku, visvairāk tomēr atmiņā palicis labais, jo skolas dvēse-

le un stiprums ir tieši skolotājos. Vēlam meklēt gaišumu katram pašam sevī, savos tuvāka-

jos, apkārtējos cilvēkos un notikumos, mācēt saskatīt gaišo arī rūpju pilnajā ikdienā. No-

vēlam uz darbu iet ar prieku, nezaudēt humora izjūtu. Lai vienmēr būtu uz zirga, uz brieža 

vai uz viļņa – kur nu kurš vēlas atrasties! Sabīna, Megija, Mikus, Aksels 

Skolotāja stundā jautā: “Anita, saki, ko tu vakar mājās darīji?” Anita priecīgi atbild: 

“Palīdzēju māmiņai pildīt savus skolas uzdevumus!” Tūlīt, tūlīt būs aizvadīts jau pirmais 

mēnesis no jaunā mācību gada, un atkal ir pienākusi Skolotāju diena, kuru diemžēl vairs 

nepavadu “Gaismas tiltā”.  Atceros, kā pagājušos 2 gadus mācīju mazākajām klasēm. Tā 

bija mana pirmā un nu jau pēdējā pieredze skolotājas lomā. Bet visspirgtāk atmiņā pali-

kusi tā viena stunda, kurā kopā ar Anniju Vītolu mācījām  (vismaz mēģinājām!) skolotājām 

bioloģiju. Jūs pat nevarat iedomāties, cik grūti bija censties nesmieties un cik patīkami 

bija uzsist ar roku pa galdu tā, ka visa klase noskan, un skolotājas acumirklī kļuva pavisam 

klusas. Tādu notikumu mūžam atcerēties. Gribu uzrunāt skolēnus par jums – skolotājām. 

Novērtējiet skolotāju pretimnākšanu! Novērtējiet, ka ar viņām visu var sarunāt. Novērtē-

jiet, ka varat bez kāda iemesla ieiet skolotāju istabā, pastāvēt un pajautāt, kā klājas. No-

vērtējiet, ka jūsu attiecības ar skolotājām ir tik tuvas un pašsaprotamas, ka pat varat pa-

stāstīt, ko šorīt ēdāt brokastīs, jo, aizejot uz citu skolu, jums tā pietrūks (vismaz man tā ir). 

Taču visvairāk novērtējiet savas klases 

audzinātājas! Man ļoti pietrūkst skolotā-

jas Andas. Sirsnīgāku audzinātāju par 

Tevi man nekad neatrast, un ceru, ka 

Tava tagadējā klase arī pamanīs to ener-

ģiju un mīlestību, kuru Tu atdod un iz-

staro ik dienu.  Vismīļākie un gaišākie 

sveicieni visām “Gaismas tilta 97” skolo-

tājām, jo tieši jūs skolu padarāt tādu, 

kurā es vienmēr vēlētos atgriezties – 

mājīgu. Annija Punte 

Absolventi Gustavs un Annija viesojas skolas pasākumā 

Tumsas sagaidīšana 

Dzejas dienu rezultāti un adaptācijas nedēļa 

Dzejas dienu                    

simpātijas 

3. klase 

Viktorija Litauniece 

Monta Bērziņa 

Lita Kovisare 

Jānis Vanags 

5.klase 

Anna Sofija Dauškane 

Marta Mukāne 

Daniels Gucans 

Greta Grīnberga 

Loreta Reinika 

Anna Pumpuriņa 

6.klase 

Marta Grīnvalde 

Kārlis Tomsons 

Markuss Jansons 

Kārlis Grava 

Katrīna Millere 

Megija Osovska 

7. klase  

Elizabete Līva Puzule 

Kārlis Knospiņš 

Kārlis Egle 

Anete Barkova 

8. klase 

Ance Grīnvalde 

Melisa Osovska 

9. klase 

Alise Legzdiņa 

Ralfs Spariņš 

Dārta Cīrule 

Elizabete Linavska 

 

Apsveicam!!! 

SKANDĒ 

VEIDENBAUMU 

Adaptācijas nedēļa 

Skolēni tikās ar pašval-

dības policijas pārstāvi, 

ar dakteri, ar uguns-

dzēsēju, noklausījās un 

runāja par drošību in-

ternetā. Pirmklasnieki 

iejutās savā pirmajā 

skolas nedēļā. 



Laumu dabas parka un muzeja apmeklējums 

Man visvairāk patika dis-

ku golfs, kā arī sporta 

trase. Interesanta bija arī 

Bišu taka, bet golfs pati-

ka vairāk. Artūrs 7. kl. 

Šis parks bija brīnišķīgs 

atpūtai, mieram un jaun-

ām zināšanām. Arī disku 

golfs bija neparasta akti-

vitāte. Es ieteiktu visiem 

kādreiz turp aizbraukt. 

 Anete 7. kl. 

Lai arī bija slapjš, man ļoti patika 

Laumu dabas parkā. Diskgolfu spē-

lēt bija ļoti jautri, un tieši tas no 

visa man patika visvairāk. Arī Spor-

ta un Bišu takas bija labas. Par bi-

tēm un medu uzzināju daudz ko 

jaunu. Ekskursija bija jauka.  

Elizabete 7.kl. 

Purva ekspozīcijas  

apmeklējums 

Man patika komandās lasīt lāceņu receptes, 

arī meklēt atbildes uz jautājumiem. Droši 

vien visiem likās aizraujoša iešanas imitācija 

pa purvu. Elizabete 7. kl. 

Ļoti patika, kā rādīja purvu rašanos gadu tūk-

stošu ilgā laikā. Mums bija iespēja pataustīt sūnas un purva ūdeni. Matīss 7. kl. 

Man patika skatīties par dzīvniekiem, kas 

mīt purvā, piemēram, par čūskām un var-

dēm, kā arī pataustīt purvā atrodamas lie-

tas. Nepatika purva ūdens smarža.  

Orests 7. kl. 

Uzzināju par purva rašanās procesu, purva 

augiem. Mana grupa visātrāk sameklēja 

pareizas atbildes informatīvajos stendos. 

Kalvis 7. kl. 

 

 

 

Mans skolotājs 

Šī Skolotāju diena bija mazliet citādāka nekā iepriekšējos gadus. Lielākoties tādēļ, ka 

mums nedeva pildīt darba lapas vai risināt uzdevumus. Jo bija jāpaspēj izdarīt dažas svarī-

gas lietas. Pirmā lieta, ko darījām, kad atnācām uz skolu, bija ēst gatavošana. Mēs skolo-

tājām gatavojām šokolādes brauniju ar saldējumu. Man ļoti patika to taisīt. Kā arī, manu-

prāt, mums veicās diezgan labi. Kamēr tas cepās, mēs visi kopīgi izlasījām mūsu priekšne-

suma tekstu, tad sadalījām, ko katrs runās. Šķiet, ka mūsu klasei bija diezgan grūti atcerē-

ties, pēc kā jārunā un kas jārunā. Bet beigās viss bija labi, jo mēs kopā ar skolotājiem vai-

rākkārt izmēģinājām priekšnesumu. Man šķiet jauki, ka visi par kopīgi samesto naudu pa-

sūtījām picu. Viņi patiešām centās, lai mums veiktos labi. Kā arī ceru, ka nākamajā gadā 

būs gaidāma vēl kāda oriģināla Skolotāju dienas svinēšanas ideja. Agnese 6.kl.   

Šogad mūsu skolotāji bija Ralfs un Emīls. No sākuma mēs ar klasi skolotājām izdomājām 

uzcept brauniju ar saldējumu. To mēs gatavojām 2 stundas, tomēr iznākums bija debeš-

ķīgs, pati pat vēlējos gabaliņu. Pēc tam mēs sadalījām tekstu, kas runās ko, tas nebija 

grūts, tomēr mums bija dažas problēmas ar to, jo daži nespēja atcerēties tekstu, kur jā-

stāv vai kas jādara. ‘Skolotāji’ bija satraukušies, ka tas neizdosies, tādēļ lika mums atkār-

tot, kamēr iekaļam to galvā. Kārlim Tomsonam bija sega un Markusam spilvens, grūti bija 

izdomāt, ko ar šīm lietām iesākt. un priecīgi, ka mūs mācīja tieši Ralfs un Emīls. Man ļoti 

patīk Skolotāju diena, jo  9.klasei ir iespēja kļūt, būt par skolotāju. Nevaru sagaidīt, kad 

būšu devītajā klasē un varēšu mācīt citus skolēnus. Paldies par šo Skolotāju dienu!  

Katrīna 6.kl. 

 

Skolotāju diena skolotājiem parasti paiet īpašā gaisotnē. Mūs lutina, sveic, teic labus vār-

dus.  Arī šis gads nav izņēmums. Bet, lai kādam sagādātu svētkus, ir jāiegulda liels darbs. 

Tāpēc mēs  sakām lielu paldies 9. klasei, kas kopā ar audzinātāju Egitu padarīja šo dienu 

košu, krāsainu un neaizmirstamu. Paldies par sagādātajiem kārumiem, par priekšnesu-

miem un galu galā par ieguldīto darbu, mācot savus skolas biedrus. Liels paldies skolotājai 

Egitai par ekskursiju Līgatnes padomju bunkuros un pikniku pie skaistajām Ķūķu klintīm.  

Tie bija koši mirkļi šajā rudenī!                                                       Skolotāju vārdā sk. Anda 

Skolotāji saka: “Paldies!” 



Skolotāju diena 2017 

Šogad viss bija citādāk, man patika ga-

tavot cienastu skolotājiem. Domāju, ka 

arī skolotājiem bija interesanti. Mūsu 

klasei bija skolotāja Elizabete Ozoliņa. 

Man viņa patika. Elizabete spēja pada-

rīt to dienu jautru. Viņa ļāva darīt, ko 

grib, bet, kad vajadzēja, mēs mācījā-

mies tekstu. Man patika, ka viņa mums 

uzticējās, ka mēs zinām dziesmu, kuru 

mums vajadzēja priekšnesumam. Ja 

Elizabete gribētu, viņa varētu būt ļoti laba skolotāja, jo viņa ir organizēta, mīļa un var būt 

stingra, ja vajag. Tāpēc vēlu viņai veiksmi profesijas izvēlē. Daniels 5.kl. 

Piektdien, Skolotāju dienā, mūsu skolotāja bija Elizabete jeb Zibete no 9.klases. Viņa  bija 

sagatavojusi priekšnesumu, ko mēs rādīsim, un tajā mēs dziedājām dziesmu ,,Nepareizā 

dziesma” un runājām pantiņu, ko Zibete sagatavoja. Viņai mēs kritām uz nerviem, bet viņa 

mācēja savaldīties un neizrādīja to. Zibete  mums ļāva darīt daudz foršu lietu, atļāva sēdēt 

telefonā. Es, Greta, Kristofers un Lazars izlūdzāmies un tikām uz veikalu, pa ceļam sastapām 

dažas skolotājas un to skaitā arī skolas direktori. Pārējās stundas vienkārši sēdējām pie dato-

ra un smējāmies, runājām un arī ēdām to, ko nopirkām veikalā „Aibe”.  Visām klasēm bija 

jātaisa ēst, un mēs bijām izdomājuši taisīt saldējuma kokteili. Bet beigās taisīja tikai piecas 

meitenes ieskaitot Elizabeti. Skolotājas teica, ka kokteilis bija garšīgs un priekšnesums viņām 

patika, lai gan dziesmu mēs nodziedājām šķībi. Kopumā šī bija labākā Skolotāju diena līdz 

šim. Loreta 5.kl. 

Skolotāju diena ir īpaša diena jo īpaši skolotājiem. Skolotāji šajā dienā var atpūsties un  iz-

baudīt skolēnu uzmanību. Ir ļoti jauki, ka skolotājus šajā dienā aizstāj vecāko klašu skolēni. 

Man patika mūsu klases skolotāji Ralfs un Emīls, bet Emīls patika labāk, jo viņš mums vairāk 

pievērsa uzmanību. Mēs gatavojām cienastu - šoko-

lādes brauniju. Tas izskatījās ļoti gards. Interesanti 

bija klausīties citu klašu priekšnesumus. Man patika, 

kā izskatījās uguns laternas gaisā. Tās viegli padevās 

vējam. Marsela 6.kl.  

Šī, manuprāt, bija viena no visforšākajām Skolotāju 

dienām, lai gan tāpat bija jāceļas jau no agra rīta, bet 

šī nebija tā Skolotāju diena, kad mūsu skolotājs to 

uztver tik ļoti nopietni, ka ir sagatavojis dažādus uz-

devumus. Jo vispār šie nav tikai skolotāju svētki, bet 

arī mūsu - nenotiek stundas, bet tikai jāatnāk uz sko-

lu. Man gan nepatika tas, ka nevarējām izveidot paši 

savu priekšnesumu, ka to izdomā kāds cits. Paldies 

mūsu skolotājai Diānai – viņa vismaz uz vienu dienu 

kļuva par mūsu skolotāju. Lai gan 9. klase nebija iz-

darījuši visu perfekti, šī bija ļoti forša Skolotāju diena. 

Kārlis K. 7. kl. 

7. klase - sēņošana ar 8-tajiem 

Pirmdien kopā ar 8. klasi braucām pie manis uz mežu sēņot. Mežā gā-

ju kopā ar Kalvi un Dāvidu. Daudz sēņu neatradām, bet mums tāpat 

bija interesanti. Kārlis E. 7. kl. 

Mēs jau sen vēlējāmies doties sēņot, taču izdarījām to tikai tagad, bet 

viss bija superīgi. Gāja jautri. Man ļoti, ļoti patika. Savācām 3 groziņus! 

Ceru, ka darīsim tā katru gadu! Līna 7. kl. 

Purvains mežs. Ļoti purvains mežs – pilns ar mušmirēm. Ēdamo sēņu 

bija maz, tāpēc īsti sēņot nesanāca. Dāvids 7. kl. 

Atbraucām optimistiski, bet drīz vien sapratām, ka esam iegājuši 

brikšņos. Es atradu tikai dažas suņu sēnes. Šis pasākums vairāk 

sanāca kā pastaiga ar draugiem. Kalvis 7. kl. 

Vakardienas sēņošana bija jaunu zināšanu pilna. Uzzināju, kā iz-

skatās vairākas sēnes, kuras nepazinu. Mežs – labs, bet nekādā 

gadījumā nav piemērots pastaigāšanai. Man ļoti patika sēņot ko-

pā ar klasi. Kate 7. kl. 

Mūs intervēja, un tas gan bija interesanti. Bet sēnes atradu tikai 

četras – laikam izvēlējos sliktus ceļus. Ļoti labi izrunājāmies ar draugiem šajā laikā.  

Orests 7. kl. 

Bija interesanti ar skolotājām sēņot un tad, kad mūs intervēja. Matīss 7. kl. 

Es nemaz negribēju sēņot, bet, kad uzzināju, ka mana mamma mūs vedīs, bija jābrauc. 

Pats neatradu nevienu sēni, un domāju, ka vairs mežā iekšā neiešu nekad. Vienīgais, kas 

mani ieinteresēja šajā braucienā, bija Kārļa kaķi. Par tiem arī paldies 

Kārlim un viņa ģimenei!  Kārlis K. 7. kl. 

Sēņojot sapratām, ka mums neveicas. Neatradām nevienu. Devāmies 

pļāpājot uz priekšu, te pretī brauc LNT mašīna. Apstājās, lūdza pajau-

tāt vecākiem atļauju mūs intervēt par tēmu “Lāči mežā”, jo pirms die-

nas kāda sieviete ziņojusi par lāča klātbūtni. Man, Matīsam, Orestam 

un Niko jautāja, vai nebaidāmies. Artūrs 7. kl. 

7. klase saka paldies Kārlim Eglem, skolotājai Andai un Silvijai. 
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Urrā!!! 

8. klase 

GRAND PRIX 

Nākamā gada 

Lielās mammas 

rīkotāji! 

Skolas pasākums notika 27. septembrī, trešdienas vakarā, stadionā un neliela daļa skolā. 

Sākumā bija priekšnesumi. Man ļoti patika mūsu, 8. klases un arī 9.klases. Biju ļoti pār-

steigta, ka balvā bija saldējums un tas bija garšīgs. Man patika, ka saldējumu dabūja visi, 

nevis tikai tie, kuri uzstājās. Bija uzdevumi, kas man patika un sanāca, bet bija arī tādi, kas 

mums ne pārāk labi izdevās. Riepas ripināšana, bizes pīšana, bumbiņu mešana spainī, lid-

mašīnas lidināšana un zivju minēšana ar vecāku palīdzību mums sanāca. Bet loka šaušana 

un monētu mešana sagādāja grūtības.  Man ļoti patika, ka pavadījām ar klasi kopā laiku 

un arī spējām sadarboties un atbalstīt visus. Pirms apbalvošanas klasē uztaisījām ēdienu 

un dzērienu galdu, jo visi bijām gan noguruši, gan izsalkuši. Šogad bija daudz citādāki uz-

devumi, un tas bija ļoti aizraujoši. Tiešām ilgi atmiņā paliks tas, ka ar klasi spējām sadarbo-

ties un uzmundrināt  grūtos brīžos. Loreta 5.kl. 

Šogad Lielo Mammu atcēla divas reizes, bet trešajā reizē laiks bija burvīgs. Viss sākās ar 

priekšnesumiem, mums neizdevās pārāk labi, jo es mazliet aizmirsu savu tekstu. Bija 

daudz jautrāki uzdevumi, visvairāk man patika riepas ripināšana un bumbiņu mešana. Šo-

gad ar jauniem klasesbiedriem mēs bijām vēl lielāka un draudzīgāka klase. Kad atnācām 

atpakaļ uz skolu, virtuvē bija atnesti termosi ar siltu tēju. Tas bija ļoti jauki! Tad bija apbal-

vošana - bija diezgan interesanti, jo cerējām, ka uzvarēsim. Diemžēl mēs neuzvarējām. Zi-

nu, ka atmiņās man paliks tas, ka mums sagādāja saldējumu. Daniels 5.kl. 

 

 

Skolēni par Tumsas sagaidīšanu pie Lielās mammas 

1. klase – Topošie ihtiologi 

2. klase – Origami spečuki 

3. klase – Bruņinieku pēcteči 

4. klase – Nākamie Bolti 

5. klase – Trāpīgākie šāvēji 

6. klase – Veiklie ripinātāji  

8. klase – Caurspīdīgie baņķieri 

9. klase – Bizē sapītie, 1. vieta 

Rīkotāji - 7. klase par “Lielo mammu” 

,Mūsu skolā ir īpaša tradīcija – katru gadu septembrī iepriekšēja gada uzvarētāji rīko spor-

tisku pasākumu, kuru sauc “Tumsas sagaidīšana pie Lielās mammas”. Mums par brīnumu, 

pagājušogad uzvarēja mūsu klase, tas nozīmē, ka šogad šo pasākumu rīkojām mēs – sep-

tītie. Domāju, ka sagatavot un izdomāt uzdevumus būs daudz grūtāk, bet īstenībā tas aiz-

ņēma pāris nedēļas. Katrs izdomāja savu uzdevumu un sagādāja visu nepieciešamo. Pats 

sliktākais bija tas, ka pasākumu vajadzēja pārcelt 2 reizes! 22.septembrī ieradāmies un bi-

jām gatavi vadīt obligāti bija jānotiek. Laiks bija silts un saulains, un arī ieradušies bija visi.  

Man patika rīkot šo pasākumu, bet vēlreiz gan negribētos - man labāk patīk pildīt uzdevu-

mus, nekā tos vadīt. Kalvis 7.kl. 

Šogad es pirmo reizi piedalījos “Lielajā mammā’’. Man bija jāuzņemas atbildība kopā ar 

klasesbiedreni Līnu “bizes pīšanas” uzdevumā. Mēs arī uzsākām jaunu tradīciju- laternas 

palaišanu. Šis pasākums šogad bija ļoti labi izdevies – tas bija jautrs un smaidu pilns. Es 

novēlu šī gada uzvarētājiem un nākamā gada organizatoriem veiksmi! Kate  7. kl. 

Pasākums bija ļoti interesants. Man ļoti patika citu uzdevumi un, protams, ka manējais. Ļo-

ti jautrs bija Kārļa Egles  uzdevums, kur klasei riepu vajadzēja apripināt apkārt stadionam. 

Mans uzdevums ļoti ātri ritēja uz priekšu, tik, kad atnāca 1. un 2. klase, tad viņi visi gribēja 

izmest lidmašīnu pa reizei, un tad viss ievilkās. Kopumā man liekas, ka viss izdevās un visi 

bija priecīgi un apmierināti. Novēlu veiksmi 8-tajiem organizēt šo pasākumu nākamgad. 

Matīss 7. kl. 

Šī gada „Lielā mamma” bija acīmredzot daudz citādāka, jo mana klase rīkoja šo pasākumu. 

Šķita, ka pats gatavošanās process būs ilgs un grūts, bet, ja visi strādā kopā, tad šis te 

smagais darbs vairāk neliekas tik ļoti smags. Mana paša uzdevums bija diezgan grūts – 

„Loki un bultas”. Dažas klases pat nenogāza nevienu bundžu, pa kuru bija jāšauj. Vēlāk arī 

pats pamēģināju, un tas nebija tik ļoti viegli, kā es domāju. Uzdevumu laikā, kad pie manis 

nāca klases, bija liels apjukums, jo tās nenāca pēc prasītās secības, bija arī grūti visu uzreiz 

sakārtot, jo jau nākamā gaidīja, 

kad varēs sākt uzdevumu. Bet, 

manuprāt, tā bija ļoti laba pie-

redze rīkot tādu pasākumu ko-

pā ar klasi. Jau no 1. klases gri-

bēju uzvarēt un vēlāk rīkot, bet 

tagad saprotu, ka labāk tomēr 

palikt pēdējiem. Kārlis K. 7. kl. 

 

Paldies visiem 7.klases vecā-

kiem – mammām un tētiem, 

kas aktīvi un ļoti noderīgi ie-

saistījās tapšanas un norises 

procesā. Šī  jūsu klātbūtne un 

ieinteresētība ir vērtīga un 

nozīmīga mums visiem. 
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Man ļoti patika šis pasākums – tas bija interesants, varēja re-

dzēt, ka ieguldīts daudz darba un laika. Aktivitātes (kas izskatī-

jās vieglas, bet īstenībā tā nemaz nebija) bija piemērotas kā 1. klasei Niko 8.kl. 

Pasākums bija izdevies, žēl, ka bija maz absolventu. Jauki, ka 7. klase bija sarūpējusi tēju 

un saldējumu, tomēr bez vienojošā galda atmosfēra nebija tik draudzīga, un visi sadalījās 

bariņos un izklīda. , īpaši – riepas ripināšana, loka šaušana un zivju noteikšana. Izrādās, 

esam tos veikuši tiešām labi, jo nākamgad organizēšana – mūsu rokās.  Grēta 8.kl. 

Pasākumu gaidīju jau sen. Biju vīlusies kad tas 2 reizes tika atcelts. Šoreiz ar laiku pavei-

cās. Un 7. klases radošās idejas man arī ļoti patika. Pārsteigums – saldējums bija pavisam 

kas negaidīts! Bet , man šķiet, bija mazāk kā citreiz.  To, ka 7. klase bija centusies, novēr-

tēju, viss bija pārdomāts un noritēja ļoti raiti. Ance 8.kl. 

Šogad pasākums bija citādāks – jautrāks. Satikām vecos klasesbiedrus! Esam priecīgi, ka 

vinnējām un varēsim nākamgad būt šī pasākuma rīkotāji. Melisa 8.kl. 

Pasākums bija ļoti labi izplānots, varēja just, ka uzmanība ir pievērsta katram sīkumam.  

Sākums agrākun viss neievelkas, siltā tēja un labie uzdevumi (man īpaši riepa, loki un pa-

pīra lidmašīnas!). Atliek tik teikt: “Paldies 7. klasei un skolotājai Silvijai par šo brīnišķīgo 

vakaru!” Andrejs 8.kl.  

Katru nedēļu gaidīju(!), kamēr beidzot tas pienāca. Tās nav tikai sacensības, bet satikša-

nās ar vecajiem skolas un bija tādi, lai mēs visi  izjust komandas garu. Mūsu klasei tas 

īpaši izdevās – tagad jāgaida nākamais gads, rīkot “Lielo mammu”. Ralfs 8.kl.  

Man ļoti patika šī gada “Lielā mamma”, jo mūsu 7-tie bija parūpējušies par īpašiem uz-

devumiem – visi bija pirmreizīgi! Manējais – pie Kārļa Egles riepas, arī bizes. Pietrūka pēc 

lielās skriešanas kaut kas uzkožams. es labi, nē, brīnišķīgi pavadīju laiku, satiku sen nere-

dzētus cilvēkus. Esam gatavi uzrīkot neaizmirstamu un ļoti jautru “Lielo mammu” nāka-

majā gadā! Mārica 8.kl. 

Visi uzdevumi bija interesanti un jautri, arī tie, kuros mums negāja pārāk labi. Vēl man 

ļoti patika nosaukums “Sportošana”, jo tas atšķīrās no citiem, un nebija īpaši jādomā, ko 

vilkt mugurā, lai būtu atbilstošs bija arī tas, ka mums deva saldējumus un tēju. Rezultātus 

paziņoja diezgan ātri, un pirmā vieta bijaarī daudzi absolventi, un kopā bija ap 150 cilvē-

ku. Man šis pasākums, bet šogad tas bija vēl jautrāks un īpašāks, jo bija daudz citādāks 

nekā citus gadus, un atbraucot mājās nebiju nogurusi un slapja. Marta 6.kl. 

“Skrien, lec un priecājies” - rīko 7-tie 

Stadionā mūs jau gaidīja 7-tie. Katrai klasei bija savs uzdevumu plāns. Pirmais bija riepas 

ripināšana - mums bija sava tehnika, ka to sāk ripināt meitenes, pēc tam puiši. Klases teh-

nika bija ļoti laba, jo ieguvām diplomu kā labākie riepas ripinātāji. Otrais bija stafete, kurā 

bija mazs, tievs kociņš, ar kuru bija jāskrien līdz otrajai grupai. Šis uzdevums man nepati-

ka, jo šis kociņš bija pārāk mazs un tievs, ka krita ārā no rokām. Tomēr bižu pīšana man 

padevās - tas bija ļoti labi pārdomāts un ieintriģējošs uzdevums, diemžēl mūsu grupiņa 

neuzvarēja, bet tāpat biju sajūsmā par rezultātu. Pēdējais bija lokšaušana - šis mūsu klasei 

nepadevās, pat Megijai, kura iet lokšaušanā. Šis pasākums bija ļoti oriģināls, bet visvairāk 

tas mācīja, kā mums jāsadarbojas ar klasi, kā strādāt komandā. Paldies 7. klasei par šo brī-

nišķīgo vakaru! Katrīna 6.kl. 

Šogad man nepatika tas, ka lielo mammu atcēla divas reizes, bet es saprotu to, ka tas bija 

slikto laikapstākļu dēļ. Man ļoti patika citu klašu priekšnesumi. Bet vislabākais bija tas, kā 

septītie bija parūpējušies par smaidiem mūsu sejās, izdalot mums saldējumus. Man patika 

iet pa šķīvjiem, jo es visu redzēju caur apsēju. Visvairāk man patika ripināt ap laukumu 

riepu. Kopumā viss pasākums bija ideāls! Markuss 6.kl. 

Man šī gada „Lielā mamma” patika vislabāk. Uzdevumi bija ļoti interesanti. Riepas ripinā-

šana bija ļoti jautra. Visi uzdevumi man padevās, izņemot loka šaušanu un bizes pīšanu. 

Ļoti patika pārsteigums ar saldējumiem. Tie bija garšīgi! Es gribētu, lai kādu gadu uzvar 

mūsu klase, tad mēs varētu organizēt „Lielo mammu”. Mārcis 6.kl. 

Man patika visi uzdevumi, bet visinteresantākie bija riepas ripināšana apkārt stadionam, 

jo tas bija ļoti oriģināli. Protams, arī patika bižu pīšana, jo tās vajadzēja pīt pa trīs. Kam 

gan nepatika, ka visi dabūja saldējumu! Šī gada tēma arī bija oriģināla. Mārtiņš 6.kl. 

Lielajā mammā man patika gandrīz viss - vienīgais mīnuss ir tas, ka beidzās viss desmitos 

vakarā un nākamajā dienā jau atkal uz skolu. Visvairāk man patika riepas stumšana kopā 

ar visu klasi. Man arī patika padzerties tēju un ēst ar klasi čipsus. Mēs ar klasesbiedriem 

kāpām uz kalniņa (kas ir stadiona malā) un grūdām viens otru nost. Bet, kad atnācu mā-

jās, man bija nepatikšanas. Paldies par 

šādu pasākumu. Ričards 6.kl. 

Uzdevumi, ko 7.klase bija izdomājusi, 

man patika. Visvairāk taisīt lidmašīnu no 

papīra un arī stafete. 7.klasei bija izde-

vusies pasākums. Raivo 8.kl. 

Man vislabāk patika riepas ripināšana, jo 

tur varēja skriet. Vēl man patika bizes 

pīšana, jo mēs to izdarījām diezgan ātri. 

Tas bija jautri. Man nepatika uzdevums, 

kur vajadzēja rakstīt zivju nosaukumus, 

tāpēc ka es slikti tos zinu. Es ar klasi ie-

guvām nomināciju - labākie loka šāvēji. 

Šī gada pasākums "Tumsas sagaidīšana 

pie Lielās mammas" bija ļoti atraktīvs un 

jautrs. Greta 5.kl. 


